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To dla naszej szkoły historyczny dzień!   

Radni przegłosowali  jednogłośnie uchwałę o przeniesieniu SP8 do budynku ZSI. Ratusz ma milion złotych  

na dostosowanie stołówki w "Informatyku" na potrzeby naszej szkoły. 

Podziękowania należą się wszystkim radnym, zarówno tym którzy odwiedzili naszą szkołę jak i tym  

pozostałym, którzy znali naszą sprawę i głosowali ZA.  

A tak o tym pisały lokalne media. 

 


